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Inkommen synpunkt från valnämndsledamöter
Besök av vallokalerna under valdagen
Den gruppen jag var med i besökte 7 st lokaler och det var mycket positivt om de 
nya avskärmningen runt valsedlarna.
Några uttryckte att det var betydligt mindre "extra valsedlar" bakom 
röstningsskärmarna att städa bort nu  Vilket kanske är en effekt att man nu gör valet 
enskilt vid avskärmningen.
Men det blir en stor utmaning i valet 2022 när det  3 val och ett betydligt flera röstande 
att få plats avskärmnings skärmar i många lokaler. Det kan definitivt bli att kö utanför 
lokalerna då en person åtgången ska ta valsedlar.

Den lokal som redan nu är trång är Bergaskolans matsal med 2 distrikt och som 
definitivt inte skulle fungera då  med de nya avskärmningarna.
Valnatten och onsdagsräkningen
• Bra organiserat  och support/ stöd från valkansliet
• Bra att vi mat och fika vid bägge tillfällena
- Österskärsskolan
- Roslagskullas lokal och placering av skärmar
- Kaffe sa många röstmottagare


